
Verslag 167ste vergadering Seniorenplatform 27 juni 2023 

 

Aanwezig: Christa Huis in ‘t Veld, Emilie van der Kraan, Dika van der Giessen, Anke van der Cammen, 

Ties van Riel, Willie van Leeuwen, Cor Kraak, Fred de Gruijl en  Mathieu Baltissen (voorzitter) 

Afwezig: José Tuerlings 

1. Opening 

Mathieu opent om 09:30 uur de 167ste vergadering  

 

2. Overleg met Praktijkondersteuner Huisartsenzorg 

Bezoek van Yvette Siderius, praktijkondersteuner ouderenzorg huisartsen (POH) . In dienst 

sinds 01-05-2023. Heeft een rijk verleden in div. verpleegfuncties en in Gouda als 

transferverpleegkundige. Woont in Waddinxveen. Werkt voor alle huisartsen en heeft 

wekelijks overleg met o.a. projectleider kwetsbare ouderen. Namens de huisartsen heeft zij 

overleg met dr. Ten Heuvel.  Een deel van haar taak is dat zij gevraagd en ongevraagd 

huisbezoeken doet en adviezen geeft. De inschatting is dat er in Krimpen tussen de 1,5% en 

2% kwetsbare ouderen zijn. Zij komt via buren, huisartsen, zorginstanties, casemanagers in 

contact met deze groep waarbij opvalt dat vaak vitalere ouderen een drempelvrees 

hebben. Met “welzijn op recept” en Advanced Care planning  kunnen mensen antwoord 

geven hoe zij hun leven nog voor zich zien. Betrokkenen moeten er wel open voor staan en 

gemotiveerd zijn om te handelen en te accepteren. Mensen worden steeds ouder met een 

stimulans om langer thuis te blijven wonen met een steeds afnemende beschikbare zorg in 

personeel en geld. Piekbelasting rond 2035.  Benadering van mensen loopt op zich wel 

goed, soms stug en bang voor inbreuk op de privacy. Ondersteuning blijft eigen keus. 

Suggestie wordt gedaan om haar functie en zichzelf te presenteren in de Klinker. Niet 

iedereen staat er voor open met haar in contact te komen en geholpen te willen worden. 

Daarnaast zijn er beperkte financiële mogelijkheden waarbij het zorgkantoor en de 

zorgverzekeringen veelal bepalen wat er wel of niet mogelijk is. Christa geeft aan dat er een 

folder in het gezondheidscentrum aanwezig is en stelt voor deze bij alle huisartspraktijken 

neer te leggen. Suggestie wordt door Yvette meegenomen. Aan Yvette wordt uitleg 

gegeven waar het SP zich mee bezig houdt met een verwijzing naar de website en met de 

opmerking dat zij altijd het SP kan benaderen.      

 

3. Verslag van de 166e vergadering 27 juni 2023 en actielijst 

De notulen van de 166ste vergadering worden goedgekeurd en ongewijzigd vastgesteld. 

Inhoudelijk zijn er geen correcties en/of aanvullingen. De actielijst wordt geactualiseerd. 

 

4. Mededelingen 

- Enquête verkeerssituatie Krimpen is door meerdere leden van het SP ingevuld. Christa 

gaat naar vrije inloopavond. Voorbeelden van suggestie : een aparte in-en 

uitrijmogelijkheid bij het gezondheidscentrum en een verwijzing naar een gevaarlijke wave 

situatie komend van de Algerabrug omdat de verkeerslichten Boerhavelaan hier niet op 

inspelen. 

- Buurtschouw: Deze vindt plaats op donderdag 29 juni 2023 in de omgeving van de 

Meidoornstraat. Info volgt nog van Jan Soede. Fred zal deze doorsturen aan Emilie en 

Mathieu.  

- CapelleKrimpen verbonden: Willie heeft alle info daaromtrent doorgestuurd.  



- Financieel veilig ouder worden: zie door Willie toegestuurde informatiefolder.  

- Verslag Vrijwilligersplatform: ter kennisgeving.  

- Uitnodiging Crimpenersteyn: prima avond met relevante info. Plannen voor 2 

hoofdgebouwen en 1 gebouw “wonen plus” zijn uitgewerkt. Kortere afstand tussen de 

gebouwen. Er vinden nog gesprekken plaats tussen Qua Wonen en Havensteder omtrent 

het achterstallig onderhoud en eventuele aankoop van  de omgeving Jan van Zutphenhof. 

 

5. Omgevingswet 

Op 29 augustus komt Arjan Bosker naar onze vergadering. Geformuleerde vragen zijn: wat is 

het voordeel voor de inwoners / wat is het kostenaspect / hoe worden bewoners erbij 

betrokken / wat is het voordeel huidig beleid versus nieuwe omgevingswet.  

 

6. IZA 

Willie heeft verslag gedaan en vat het samen als een “aanfluiting”. De persoon van Berenschot 

was 85% van de tijd aan het woord met weinig ter zake doende info. In het geheel uitkijken 

dat Krimpen niet ondersneeuwt. Er is niets opgehaald uit het bewoners-perspectief.   

Het sportakkoord is ter sprake gekomen doch met 1 opmerking m.b.t. ouderen en wel de 

fittest. Opvallend is dat Synerkri  als uitvoeringsorganisatie ruim is vertegenwoordigd in het 

kernteam. Bij versie 2.0 haken mensen, vanwege het ontbreken van motivatie, af. Dit komt 

vooral door het terzijde leggen van de Sportnota uit 2021 waaraan bijna alle sportorganisaties 

hebben meegewerkt. 

  

7. Bijeenkomst ouderenmishandeling  

Willie en Anke zijn geweest en hebben dit als super interessant ervaren. Van a tot z kwam de 

belangrijkheid naar voren ondersteund met tips en filmpjes. Meeste mishandeling komt 

binnen de familie voor door wrijvingen in de verbale en fysieke sfeer. Ook geestelijke 

mishandeling gericht op / met partner mag niet worden onderschat. Vraag is en blijft hoe 

wordt er gesignaleerd en hoe ga je daar mee om ?  Zie ook het doorgestuurde verslag. 

   

8. Bestuurlijke onderwerpen 

De in het overzicht genoemde onderwerpen zullen door Mathieu bij de werkgroepen en of 

personen worden ondergebracht met de daarbij behorende personen. De verdeling komt 

per mail naar de leden van het SP. Graag reageren op het voorstel. 

    

9. Seniorenplatform stand van zaken 

Cultuurbeleid :  wanneer José terug is zullen Willie en José de stand van zaken opmaken 

Wonen: digitaal vergaderen is onprettig. Er viel niet veel nieuws te melden. Ambtenaren zijn 

alleen beleidsuitvoerend en denken weinig “out of the box” c.q. buiten het huidig beleid. 

Weinig eigen initiatief.  

Fijn thuis gesprekken: 3 gesprekken geweest en 1 persoon van 81 heeft gebeld. Er wordt 

steeds vastgehouden aan leeftijden van de doelgroep. Mening is dat men niet moeilijk moet 

doen en (preventieve) huisbezoeken moet kunnen doen ongeacht de leeftijd. Mathieu zal dit 

meenemen.  

Nieuwsbrief: Mathieu had verwacht dat deze al verstuurd zou zijn. Grote problemen bij 

PostNL.  Vraagteken is wanneer deze eruit gaat. Er is een webversie gemaakt omdat er een 

artikel over de breedte van 2 pagina’s is gedrukt en is 1 op 1 niet mogelijk op de website over 

te nemen. 



 

10. Rondvraag  

Christa: er gaat een kaart als groet uit naar José die in augustus weer gaat deelnemen.  

Dika: Vanuit de Vierstroom is er een initiatief voor het “Ouderenhuis” waar ouderen en 

jongeren gezamenlijk wonen en elkaar helpen. Jongeren hoeven voor hun hulp als 

tegenprestatie minder huur te betalen.  

Anke: elke vierde vrijdag in de maand is er een bijeenkomst in de Vijverhoek van het Oogcafé 

waar 12/14 personen bij elkaar komen.  Mathieu is geweest. Hij meldt dat een bedrijf uit 

Gouda genaamd Iris Huys, gespecialiseerd met een groot assortiment hulpmiddelen 

voorlichting voor en aan slechtziende / blinde mensen heeft gegeven. Tevens heeft Anke een 

vraag over een “duofiets” waar minder validen en slechtziende personen met valide mensen 

samen een fietsrit op kunnen maken. Mathieu zal hierover contact opnemen met 

KrimpenWijzer en met name met Patrick van der Velden.  

Ties: meldt dat er op maandagavond 26 juni 2023 op NPO 1 een zeer interessante uitzending 

is geweest over Alzheimer en is zeker het terugkijken waard.  

Emilie: Meldt de inloop in het gemeentehuis m.b.t. een cursus met slaapcoach, een initiatief 

van het Alzheimer Trefpunt.  

Cor: meldt het fijn te vinden er weer bij te kunnen zijn. Het “dubbel” zien wordt minder en het 

gaat de goede kant op.  

Willie: hebben wij voor het SP een VOG nodig? Antwoord: volgens Mathieu is dit niet het 

geval want het SP is een adviesorgaan en daar geldt het niet voor. 

 

11. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde sloot de voorzitter de vergadering om 11:45 uur.    

 


